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ROP.0002.4.2022 PROJEKT 
PROTOKÓŁ NR XXXVIII/22

XXXVIII SESJI ZWYCZAJNEJ 
RADY GMINY ZIELONKI KADENCJI 2018-2023

Z DNIA 28 KWIETNIA 2022 ROKU

Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Zielonki (ul. Krakowskie Przedmieście 116,
32-087 Zielonki) oraz w trybie zdalnym (za pomocą środków komunikacji elektronicznej) tj. trybie
hybrydowym.  Sesji  przewodniczył  Przewodniczący  Rady  Gminy  Zielonki  Mirosław  Golanko.
Protokół  sporządziła  Beata  Przybycień,  starszy  specjalista.  W  obradach  uczestniczyli:  wg  list
obecności (listy obecności są załącznikami do niniejszego protokołu). Obrady rozpoczęto o godz.
9:30, a zakończono o godz. 12:58 tego samego dnia. W posiedzeniu wzięło udział 21 członków.
1. Otwarcie XXXVIII sesji Rady Gminy Zielonki.
Przewodniczący  M.  Golanko powitał  wszystkich  przybyłych na obrady,  stwierdził  kworum i  pra-
womocność do podejmowania uchwał i otworzył XXXVIII sesję Rady Gminy Zielonki kadencji 2018-
2023.  
2. Ustalenie porządku obrad.
Przewodniczący M. Golanko odczytał proponowany porządek obrad:
3. Przyjęcie protokołu XXXVII sesji.
4. Sprawozdania z prac komisji.
5. Informacja Komendanta Komisariatu Policji  w Zielonkach o stanie porządku i bezpieczeństwa
publicznego w rejonie służbowym Komisariatu za 2021 rok.
6. Podjęcie uchwał w sprawie:

1) zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Zielonki na rok 2022; 
2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zielonki; 
3) zmieniająca Uchwałę w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w gminie Zielonki

na rok szkolny 2021/2022; 
4) przekształcenia  Szkoły  Podstawowej  im.  Józefa  Piłsudskiego  w  Woli  Zachariaszowskiej

poprzez zmianę obwodu szkoły; 
5) przekształcenia Szkoły Podstawowej im. Jerzego Kukuczki w Korzkwi z siedzibą w Przybys-

ławicach, wchodzącej w skład Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Przybysławicach, poprzez
zmianę obwodu szkoły;

6) wspólnej realizacji i finansowania zadań z zakresu bieżącego utrzymania cieków naturalnych
i  urządzeń  wodnych  realizowanych  dla  ochrony  przeciwpowodziowej  na  terenie  gminy
Zielonki; 

7) ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków Ochotniczych Straży Pożarnych
z terenu gminy Zielonki biorących udział w działaniu ratowniczym, akcji ratowniczej, szkoleniu
lub ćwiczeniu; 

8) upoważnienia Dyrektora Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Zielonkach do załatwiania
indywidualnych  spraw  z  zakresu  świadczeń  pieniężnych  dla  podmiotów  zapewniających
zakwaterowanie i wyżywienie obywatelom Ukrainy.

7. Informacja Wójta Gminy Zielonki z działalności w okresie międzysesyjnym.
8. Sprawy bieżące i wolne wnioski radnych.
9. Zamknięcie sesji.
Przewodniczący M. Golanko zapytał, czy są uwagi do porządku obrad, wobec ich braku zarządził
głosowanie.
Głosowano w sprawie:
Ustalenie porządku obrad
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Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (20) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław 
Golanko, Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, 
Krzysztof Lepiarczyk, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata 
Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
BRAK GŁOSU (1) Anna Leginowicz
Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.
Ad 3. Przyjęcie protokołu XXXVII sesji.
Przewodniczący M.Golanko zapytał, czy są uwagi do projektu protokołu XXXVII sesji. Radny 
D.Dragosz zgłosił poprawkę o uzupełnienie na str. 4 treści związanej z potrzebą wykonania kładki 
dla pieszych na wysokości istniejącego mostku, łączącego ul. Ks. A. Zięby z ul. Gwizdałów. Wobec 
braku innych uwag Przewodniczący M.Golanko zarządził głosowanie.
Głosowano w sprawie:
poprawka do protokołu wniesiona przez radnego D.Dragosza o treści: "radny D. Dragosz zasygna-
lizował potrzebę wykonania kładki dla pieszych na wysokości istniejącego mostku, łączącego ul. Ks.
A. Zięby z ul. Gwizdałów".
Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (20) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław 
Golanko, Renata Kosno, Zofia Kot, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, 
Krzysztof Lepiarczyk, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata 
Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Ryszard Krawczyk
Poprawka została przyjęta.
Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem protokołu z poprawką.
Głosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu XXXVII sesji wraz z poprawką.
Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (20) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław 
Golanko, Renata Kosno, Zofia Kot, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, 
Krzysztof Lepiarczyk, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata 
Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Ryszard Krawczyk
Protokół XXXVII sesji został przyjęty i otrzymał numer XXXVII/22.
Ad 4. Sprawozdania z prac komisji.
W tej części sesji przedstawiciele komisji rady gminy przedstawili sprawozdania z prac komisji z ok-
resu międzysesyjnego.
1. Przewodniczący Komisji Budżetowej T. Łysek – sprawozdanie z posiedzenia w dn. 26.04
Nie zgłoszono żadnych pytań ani uwag do sprawozdania.
2. Przewodniczący Komisji  Infrastruktury Liniowej K. Gaweł – sprawozdanie z posiedzenia w dn.
26.04.
Nie zgłoszono żadnych pytań ani uwag do sprawozdania.
2.  Przewodnicząca  Komisji  Kultury,  Sportu  i  Spraw  Regulaminowych  M.  Gadzik-Wójcik  -
sprawozdanie z  posiedzenia w dn. 20.04.
Nie zgłoszono żadnych pytań ani uwag do sprawozdania.
3.  Przewodniczący  Komisji  Ochrony  Środowiska,  Niskiej  Emisji  i  Odpadów  K.  Krzyworzeka  -
sprawozdanie z posiedzenia w dn. 27.04.
Nie zgłoszono żadnych pytań ani uwag do sprawozdania.
4. Wiceprzewodnicząca Komisji  Oświaty i  Polityki  Społecznej  L.  Zielińska -  sprawozdanie  z po-
siedzenia w dn. 25.04.
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Nie zgłoszono żadnych pytań ani uwag do sprawozdania.
5. Przewodnicząca Komisji  Planowania  i  Rozwoju  M. Listoś -  sprawozdanie  z  posiedzeń w dn.
11.04, 25.04.
Nie zgłoszono żadnych pytań ani uwag do sprawozdania.
6. Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej R. Toft - sprawozdanie z posiedzenia w dn. 27.04.
Nie zgłoszono żadnych pytań ani uwag do sprawozdania.
7. Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Z. Kot - sprawozdanie z posiedzenia w dn.
21.04.
Nie zgłoszono żadnych pytań ani uwag do sprawozdania.
Protokoły z posiedzeń komisji dostępne są na stronie internetowej Biuletynu Informacji Publicznej
Urzędu Gminy Zielonki.
Ad 5.  Informacja  Komendanta  Komisariatu Policji  w Zielonkach o stanie porządku i  bez-
pieczeństwa publicznego w rejonie służbowym Komisariatu za 2021 rok.
Komendant podkom. Adam Kwapiński przedstawił  sprawozdanie z działalności Komisariatu oraz
informację o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego w rejonie służbowym Komisariatu za
2021  rok.  Podkomisarz  A.  Kwapiński  poinformował,  że  objął  funkcję  Komendanta  Komisariatu
z dniem 28 lutego 2022 r., a sprawozdanie zostało przygotowane przez jego poprzednika. Sprawoz-
danie stanowi załącznik do protokołu. Po zakończeniu sprawozdania podziękował gminie za służby
ponadnormatywne tzw. płatne patrole, które przyczyniają się do wzrostu poczucia bezpieczeństwa
mieszkańców.  Poinformował,  że  zgodnie  z  ustaleniami  z  Panem Wójtem w najbliższym czasie
odbędą  się  służby płatne na Osiedlu  Łokietka,  w związku  z  występowaniem w tamtym rejonie
dużego problemu z parkowaniem i łamaniem przepisów ruchu drogowego. Przewodniczący M. Go-
lanko otworzył dyskusję. Jako pierwszy poruszył kwestię liczby zatrudnionych osób na komisariacie.
Zwrócił się z pytaniem, czy gmina Zielonki nadal jest niedoszacowana etatowo ze względu na liczbę
mieszkańców, przypomniał, że wielokrotnie zgłaszany był ten fakt. Wyraził oczekiwanie zapewnienia
poczucia  bezpieczeństwa,  szczególnie  w tak  zwartej  zabudowie  i  przy  takiej  dynamice wzrostu
liczby mieszkańców,  dzięki  zachowaniu takich proporcji  zatrudnienia,  jakie obowiązują w innych
komisariatach w rejonie powiatu. Komendant A. Kwapiński powiedział, że aktualnie w komisariacie
zatrudnionych  jest  36  policjantów  oraz  3  pracowników  cywilnych.  Przypomniał,  że  naliczenia
etatowe zostały dokonane prawie 30 lat temu, kiedy mieszkańców gminy było zasadniczo mniej.
Natomiast  wytyczne Komendy Głównej  i  Ministerstwa Spraw Wewnętrznych dotyczące naliczeń
etatowych nie zostały zaktualizowane, a Komenda Główna nie planuje nowych naliczeń. Jedynym
rozwiązaniem na uzyskanie nowych etatów jest tworzenie etatów dzielnicowych przez samorządy,
ewentualnie tworzenie posterunków policji. Temat nowych posterunków podjęła gmina Wielka Wieś,
pozwoli  to  na pozyskanie 9 dodatkowych etatów.  Po utworzeniu  posterunku w Wielkiej  Wsi  36
policjantów z komisariatu w Zielonkach skupi się na służbie na terenie gminy Zielonki i Michałowice,
będzie to odczuwalne dla mieszkańców i zwiększy efektywność służb. Dodał, że trzeba mieć jednak
świadomość,  że  nie  nastąpi  to  od  razu,  ponieważ  boryka  się  z  wa-katami  etatowymi.  Radna
M. Listoś - sołtys sołectwa Węgrzce - zwróciła się z prośbą o kontrolowanie nadmiernej prędkości
na drodze powiatowej w szczególności w rejonie A9, B1, B4, C3, C1, kontrolowanie bezpieczeństwa
na os. Wojskowym, jak również boisku sportowym przy ul. C22 w zakresie jego użytkowania w go-
dzinach  nocnych.  Komendant  A.  Kwapiński zapewnił,  że  zajmie  się  tymi  zgłoszeniami,  zwrócił
uwagę,  że  w  odniesieniu  do  pomiaru  prędkości  ma obecnie  problem z  miernikiem prędkości,
ponieważ funkcjonariusze drogowi zostali oddelegowani na granicę państwa, ale kontrole zostaną
przeprowadzone. Radny T. Łysek - sołtys sołectwa Bibice - zapytał  o procedurę zgłaszania Policji
przez mieszkańca zdarzenia,  czy wykroczenia  typu zakłócania ciszy  nocnej,  zaśmiecania,  picia
alkoholu na placu zabaw - niezgodne z regulaminem, czy ma prawo mieszkaniec uzyskać infor-
mację, co zostało wykonane w sprawie jego interwencji. Radny zadał drugie pytanie, czy Policja
może zobowiązać sprawców do posprzątania rozrzuconych śmieci,  butelek.  Komendant A. Kwa-
piński powiedział,  że jeśli  mieszkaniec nie jest  stroną,  tylko świadkiem zdarzenia ma prawo do
uzyskania  informacji  w  danej  sprawie  w  ramach  dostępu  do  informacji  publicznej.  W  kwestii
drugiego pytania w sprawie zaśmiecania, czy spożywania alkoholu, w sytuacji gdy na interwencji
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policjanci  ujawnią wykroczenie na gorącym uczynku to nakładają grzywnę,  bądź mandat karny,
bądź  kierują  wniosek  do  sądu  o  ukaranie,  czasami  pouczają  sprawców,  w zależności  od  oko-
liczności  i  skali  danego  wykroczenia.  Oczywiście  też  nakłaniają  sprawców  do  posprzątania,
jakkolwiek  przywrócenie  stanu  faktycznego  -  sprzed  wykroczenia  -  jest  prowadzone  w ramach
postępowania cywilnoprawnego. W sytuacji, gdy dochodzi do uszkodzenia mienia, bądź dewastacji,
zgodnie  z  przepisami  sąd  może  wymagać  nawiązki,  przywrócenie  bądź  naprawienie  szkody.
W takich sytuacjach policja kieruje wnioski do sądu. W przypadku zaśmiecania terenu, policjanci
wydają polecenie jego uprzątnięcia, formalnie przymusu nie można zastosować.  Radny T. Łysek
rozszerzył  pytanie,  czy  wykonanie  telefonu  do  Komisariatu  będzie  wystarczające  do  uzyskania
przedmiotowej informacji. Komendant A. Kwapiński powiedział, że należy złożyć formalnie pisemny
wniosek, który zostanie rozpatrzony i udzielona zostanie na niego pisemna odpowiedź. Dyżurny
policjant nie jest w stanie udzielić informacji zgłaszającemu, ponieważ nie ma możliwości ustalenia,
czy dzwoniąca osoba jest tą właściwą, za którą się podaje. Dyżurny jest w stanie udzielić informacji
w 2-3 krótkich zdaniach o sposobie załatwienia sprawy, ale o szczegółową informację musi być
złożony wniosek i zostanie mieszkańcowi udzielona odpowiedź. Radny K. Krzyworzeka zwrócił się
z prośbą, aby w ramach patroli na Osiedlu Łokietka wziąć pod uwagę całą trasę, jaką przemierzają
dzieci z osiedla do szkoły włącznie. W tym miejscu dochodzi bardzo często do łamania przepisów
m.in.  niewłaściwego  parkowania  samochodów.  W godzinach  szczytu,  pomimo znajdujących  się
w okolicy dwóch parkingów, notorycznie parkowane są samochody na chodnikach. Dotyczy to ulic
Widokowej i ks. Michalika w Zielonkach. Dzieci zmuszone są do chodzenia środkiem drogi i niestety
są niewidoczne dla kierujących jadących ul. ks. Michalika. Zasugerował patrole badające prędkość
w godzinach od 14:00 do 15:00 na ul.  Widokowej  i  parkowanie  samochodów na ul.  Michalika.
Komendant A. Kwapiński powiedział, że będzie to mieć na uwadze w ramach codziennej służby
patrolowo-interwencyjnej.  Wiceprzewodnicząca M. Gadzik-Wójcik zwróciła się z prośbą o kontrole
prędkości  pojazdów na ul.  Galicyjskiej  w Zielonkach.  Przyznała,  że samorząd Powiatu Krakow-
skiego zadbał i zainstalował wyświetlacz prędkości, jednak obserwacja jego wykazała, że niezwykle
rzadko pokazuje się właściwa prędkość kierujących. Dodała, że postój patrolu nie musi przekraczać
20 minut, ponieważ kierowcy wzajemnie wspierają się informacją o stojącym patrolu.  Komendant
A.  Kwapiński zobowiązał  się,  że  postawi  prewencyjnie  patrole  policyjne.  Wiceprzewodniczący
K. Olawski - sołtys sołectwa Osiedle Łokietka - powiedział, że problem dotyczy całego tego rejonu,
czyli sołectwa Osiedle Łokietka, w tym ul. Na Popielówkę, jak i sołectwa Zielonki, ze względu na
bardzo duży tranzyt  samochodów i  objazdy trzech linii  komunikacji  miejskiej.  Dodał,  że jeszcze
niedawno z osiedla do urzędu gminy można było dojechać w 5 minut, aktualnie trwa to nawet pół
godziny. Duże natężenie samochodów stwarza zagrożenie bezpieczeństwa pieszych, szczególnie
dzieci idących do szkoły. Odnośnie nieprawidłowego parkowania samochodów wiceprzewodniczący
K. Olawski dodał, że ten temat był poruszany na ostatnim zebraniu mieszkańców sołectwa Osiedle
Łokietka i wówczas wójt poinformował, że skieruje w ten rejon, zgodnie z wnioskami mieszkańców,
tzw.  płatne  patrole  policji.  Podkreślił,  że  w  tym  rejonie  występują  drogi  różnej  kategorii:  drogi
wewnętrzne,  drogi  gminne,  ale  również  są  drogi  wewnętrzne  ze  znakami  np.  B36  -  zakazem
zatrzymywania  się  i  postoju.  Wiceprzewodniczący K.  Olawski  zwrócił  się  z  prośbą,  aby  patrole
kontrolujące prawidłowość parkowania były merytorycznie przygotowane do oceny, gdyż zdarzały
się przypadki, że przyjeżdżał patrol nie z Ruchu Drogowego, który nie widział nieprawidłowości, gdy
po chwili przyjechali policjanci z Ruchu Drogowego okazało się, że parkowanie jest nieprawidłowe,
ze względu na ustawiony znak B36 na drodze wewnętrznej.  Komendant A. Kwapiński potwierdził,
że  w  tym  rejonie  jest  wiele  różnych  rodzajów  dróg,  w  tym  zarządców  dróg.  Zaapelował  do
samorządu o zmianę organizacji ruchu drogowego, zmianę statusu dróg na strefy ruchu, w których
obowiązują przepisy ruchu drogowego, ponieważ na drogach wewnętrznych policja ma ograniczone
prawo  działania.  Przyznał,  że  przez  sołectwo  Osiedle  Łokietka  jedzie  tranzyt  pojazdów  od
Wolbromia w stronę Krakowa.  Wiceprzewodniczący K.  Olawski powiedział,  że sołectwo w 2014
roku z własnych środków budżetowych zleciło firmie zewnętrznej opracowanie ewentualnej zmiany
organizacji ruchu drogowego i badanie nasilenia ruchu drogowego. Dodał, że wsparcie Policji jest
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kluczowe do rozwiązania problemów w ruchu drogowym, ponieważ brak kar powoduje dużą liczbę
wykroczeń.  Komendant  A.  Kwapiński powiedział,  że  wysokość  grzywny  za  wykroczenie  uległa
diametralnemu wzrostowi.  W sytuacji,  gdy  policjant  znajduje  się  na  miejscu  wykroczenia,  błys-
kawicznie  wystawiany  jest  mandat,  bądź  stosowane  pouczenie,  nakazanie  odjechania,  bądź
przeparkowanie samochodu, postępowanie mandatowe jest bezproblemowe. Problemy z egzekucją
pojawiają się w przypadku pojazdów na obcych numerach rejestracyjnych, ponieważ Policja musi
dotrzeć  do  osoby  kierującej  pojazdem.  Dodał,  że  postępowanie  mandatowe  zagranicą  jest
odmienne; mandat w formie decyzji administracyjnej nakładany jest na właściciela pojazdu.  Wójt
podziękował komendantowi za przedłożenie sprawozdania, powiedział, że priorytetem w gminie jest
likwidowanie zaparkowanych aut na chodnikach, w szczególności na ul. Na Popielówkę w Zielon-
kach, jak również stojące pojazdy z budowy na ciągach pieszo-rowerowych. Zwrócił uwagę na brak
miernika do pomiaru prędkości w wyposażeniu Policji, powiedział, że do rozwagi pozostaje zakup
takiego urządzenia. Komendant A. Kwapiński powiedział, że obsługą miernika zajmowali się przesz-
koleni  policjanci  ruchu  drogowego.  Powiedział,  że  jeśli  nie  będzie  formalnych  przeszkód,  to
komisariat będzie go wypożyczał, bądź poczyni starania w jego zakupie. Dodał, że gmina Wielka
Wieś również deklarowała zakup takiego miernika, koszt profesjonalnego urządzenia wynosi ok 20
tys.  zł.  Przewodniczący  M.  Golanko zadeklarował  w  razie  potrzeby pomoc w nabyciu  miernika
prędkości,  jak  również  miernika  trzeźwości.  Radna  R.  Kosno zwróciła  uwagę  na  problem par-
kowania aut na chodnikach również w Węgrzcach. Zaapelowała o nie upominanie sprawców, tylko
o nakładania na nich mandatów. Powiedziała, że kierowcy nie wjeżdżają na swoje posesje, tylko
permanentnie  pozostawiają  pojazdy  w  miejscach  do  tego  niedozwolonych.  Podała  przykłady
w Węgrzcach na ul. C1 i A4 i zwróciła uwagę, że są to auta mieszkańców. Dodała, że szczególnie
uciążliwa jest sytuacja dla matek z wózkami dziecięcymi, ponieważ pozostaje 20 cm chodnika na
przejście.  Komendant A. Kwapiński zobowiązał się, że będą objęte nadzorem ulice w Węgrzcach,
w tym C1 i A4. Radny T. Łysek zwrócił uwagę, że okres wiosenno-letni jest szczególnie trudny dla
sołtysów w utrzymaniu ładu i porządku w sołectwach, szczególnie na placach zabaw. Regulaminy
ich  korzystania  zabraniają  przebywania  tam po godz.  22:00,  w rzeczywistości  bywa,  że  nie  są
przestrzegane. Radny, jako sołtys sołectwa, wyraził oczekiwanie, że po nocnej interwencji, dzięki
prowadzonym czynnościom Policjantów, uczestnicy łamiący regulamin zanim opuszczą plac zabaw,
wcześniej  go  posprzątają  i  najpóźniej  przed  niedzielą  w  godzinach  rannych,  ponieważ  wtedy
przychodzą matki  z  dziećmi.  Doświadczenia jego jako sołtysa w tym zakresie są bardzo różne
i życzyłby sobie większej skuteczności w działaniach policyjnych. Wójt podziękował komendantowi
za przyjęcie  zaproszenia  na  sesję  i  zadeklarował  ścisłą  współpracę.  Poinformował  również,  że
komendant zwrócił się o pomoc w zakupie samochodu, jednak Komenda Główna Policji nie dołoży
środków finansowych, stąd wniosek stał się bezprzedmiotowy. Zwrócił uwagę, że wspólnie z są-
siednią  gminą  mógłby  zabezpieczyć  wkład  finansowy,  jeśli  nie  byłoby  przeciwwskazań  do
posługiwania się miernikiem prędkości w komisariacie i urządzenie byłoby na jego wyposażeniu.
Wyraził nadzieję, że nie będzie zawirowań i uszczerbku dla obsługi mieszkańców, kiedy powstanie
posterunek w gminie Wielka Wieś. Zwrócił uwagę na niedoszacowanie kadry Policjantów, bowiem
aktualnie komisariat obsługuje trzy gminy, łącznie w których jest ponad 50 tys. mieszkańców. W sa-
mej gminie Zielonki, łącznie z uchodźcami, mieszka ponad 26 tys. osób. Podczas gdy z porów-
nywalną liczbą ludności w gminie Skawina jest ponad 50 etatowych policjantów. Podsumował, że
przed komendantem jest sporo wyzwań, jednym z nich jest okres wiosenny i bezpieczeństwo na
terenach rekreacyjnych,  na których nocne patrole wydają się nieodzowne.  Kolejne wyzwania to
nadmierna prędkość i  auta na chodnikach, zwłaszcza pod budynkami szkolnymi. Oczekiwaniem
społeczeństwa jest nakładanie dotkliwych mandatów, a nie pouczanie sprawców. Dodał, że trwa
procedura tworzenia straży gminnej. Wójt podziękował za przeprowadzone z pracownikami urzędu
kontrole posesji  w zakresie niskiej  emisji  w okresie luty-marzec br.,  gdy cała gmina była objęta
kontrolami  z  użyciem  drona,  w  wyniku  których  zostało  nałożonych  kilkadziesiąt  mandatów
mieszkańcom. W sezonie grzewczym wójt planuje kontynuowanie kontroli. Wyraził podziękowania
za  obsługę  uroczystości  organizowanych  w  gminie.  Zachęcał  do  współpracy  komendanta  ze
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szkołami, które borykają się z problemami dzieci i młodzieży poprzez Inspektora ds. uzależnień,
który  jest  w  strukturze  Gminnego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  w  Zielonkach  oraz  Zespół
Interdyscyplinarny ds. Przeciwdziałania Przemocy do podejmowania różnego rodzaju interwencji.
Liczy na efekty pracy, które przełożą się bezpośrednio na spowolnienie ruchu drogowego i poprawę
bezpieczeństwa  mieszkańców.  Komendant  A.  Kwapiński powiedział,  że  postara  się  sprostać
oczekiwaniom mieszkańców. Przewodniczący M. Golanko podziękował Komendantowi za przyjęcie
zaproszenia, życzył powodzenia i satysfakcji w realizacji misji na terenie gminy Zielonki. 
Przewodniczący M. Golanko  ogłosił 15 min. przerwy.
Ad 6. Podjęcie uchwał:
Rada Gminy Zielonki rozpatrzyła następujące projekty uchwał:

1) zmieniająca Uchwałę Budżetową Gminy Zielonki na rok 2022;

Przewodniczący M. Golanko: pozytywna opinia Komisji   Budżetowej   - 4 głosy „za”, 0 głosów   
„przeciw”, 1 głos „wstrzymujący się”.
Skarbnik A. Adamczuk  omówiła projekt uchwały.  Radny P. Podleśny zapytał o pozycję „budowa
szkoły dla obwodu Węgrzce, Bosutów projekt” w planie wydatków majątkowych w budżecie gminy
na rok 2022 w kwocie 150 tys. zł. Poprosił o więcej informacji; jakiej wielkości szkoła, czy jest to
projekt architektoniczny, czy wybrana jest działka, na której szkoła miałaby powstać. Wieloletnia
Prognoza Finansowa gminy Zielonki nie zawiera tej pozycji. Wójt powie-dział, że środki w budżecie
zostały zabezpieczone na przeprowadzenie analizy w kwestii przyszłych potrzeb związanych z oś-
wiatą, biorąc pod uwagę  Strategię Rozwoju  Gminy Zielonki na lata 2021-2030. Aktualnie nie ma
jeszcze  konkretnych  przymiarek,  co  do  usytuowania  przyszłej  inwestycji  szkolnej.  Na  dzień
dzisiejszy nic nie zostało jeszcze zaangażowane z tej puli  środków.  Radny P. Podleśny dopytał
w kwestii  potencjalnej działki  pod inwestycję  szkolną.  Wójt poinformował,  że  w kwestii  miejsca
przyszłej szkoły można brać pod rozwagę działkę w Węgrzcach od ul. Węgrzeckiej do B4, działki
w Bosutowie z rodowodem sołeckim. Potrzeby oświatowe dotyczą Bibic i Zielonek, ponieważ liczba
uczniów niebawem będzie przerastała możliwości  pojemności budynków.  Jeśli  chodzi o wspom-
nianą  przez  radnego  pozycję  w  budżecie,  to  projekt  jako  taki  miał  oznaczać  wstępną  analizę
ludnościową  i  terytorialną,  która  wskaże  najlepszą  lokalizację  szkoły  i  możliwości  pozyskania
terenów. Wskazane przez wójta dwie lokalizacje są własnością gminy, są to powierzchnie powyżej
2 ha.  Radna R. Kosno zapytała, czy w roku bieżącym planowane jest  wykonanie przedmiotowej
analizy. Wójt powiedział, że działania jeszcze nie zostały podjęte w tym zakresie. Radny D. Dragosz
zapytał o kwotę 360 tys. zł na budowę zaplecza dla terenów rekreacyjnych w Pękowicach, czy jest
to kwota dokładana do planowanej na ten cel kwoty 775 tys. zł. Skarbnik A. Adamczuk powiedziała,
że w przypadku tego zadania nie ma jego zmiany. W Wieloletniej  Prognozie Finansowej Gminy
Zielonki  to  zadanie  posiada  łączne  nakłady  finansowe  765.298,36  zł.  Czyli  360  tys.  zł  z  roku
bieżącego  plus  to  co  zostało  wykorzystane  w  roku  ubiegłym.  Radny  K.  Gaweł odniósł  się  do
projektu budżetu,  w którym zawarty jest  mechanizm finansowy współdziałania gminy z Wodami
Polskimi dotyczący czyszczenia koryt rzeki. Zapytał, czy takie działanie otwiera furtkę na przyszłość
do współpracy i dbania o stan techniczny koryt rzeki współfinansowanej środkami sołeckimi.  Wójt
powiedział,  że  jest  to  wstępna próba współpracy  w zakresie  czyszczenia  koryt  rzek i nie  widzi
przeszkód by sołectwa przystąpiły do takiego współdziałania. W  Bibicach miało miejsce już takie
współdziałanie przy czyszczeniu rzeki Bibiczanki. Radny P. Podleśny zapytał o pozycję w budżecie
na  ponad  506  tys.  zł  tj.  zagospodarowanie  terenów  komunalnych  gminy  Zielonki  na  cele
rekreacyjno-sportowe, prosił o rozwinięcie które są to tereny. Wójt powiedział, że w punkcie sprawy
bieżące kierownik merytoryczny udzieli odpowiedzi. 
Przewodniczący M. Golanko poddał pod głosowanie autopoprawkę do projektu uchwały.
Głosowano w sprawie:
autopoprawka do projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Zielonki na rok 
2022 Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
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Wyniki imienne:
ZA (21) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław 
Golanko, Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, 
Anna Leginowicz, Krzysztof Lepiarczyk, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr 
Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Lucyna Zielińska, Marta 
Żylska
Autopoprawka została przyjęta jednogłośnie.
Przewodniczący M. Golanko poddał pod głosowanie projekt uchwały z autopoprawką.
Głosowano w sprawie:
zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Zielonki na rok 2022 wraz z autopoprawką
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław 
Golanko, Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, 
Anna Leginowicz, Krzysztof Lepiarczyk, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr 
Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Lucyna Zielińska, Marta 
Żylska
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała   nr  XXXVIII/23/2022)  

2) uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zielonki;

Przewodniczący M. Golanko: pozytywna opinia Komisji Budżetowej - 4 głosy „za”, 0 głosów 
„przeciw”, 1 głos „wstrzymujący się”.
Skarbnik A. Adamczuk omówiła projekt uchwały. Nie było pytań ani uwag do projektu uchwały.
Przewodniczący M. Golanko poddał pod głosowanie projekt uchwały
Głosowano w sprawie:
zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zielonki
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław 
Golanko, Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, 
Anna Leginowicz, Krzysztof Lepiarczyk, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr 
Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Lucyna Zielińska, Marta 
Żylska
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała   nr XXXVIII/24/2022)  

3) zmieniająca Uchwałę w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w gminie 
Zielonki na rok szkolny 2021/2022;

Przewodniczący M. Golanko: jednogłośnie pozytywna opinia Komisji   Oświaty i Polityki Społecznej   -   
5 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”.
Nie było pytań ani uwag do projektu uchwały.
Przewodniczący M. Golanko poddał pod głosowanie projekt uchwały
Głosowano w sprawie:
zmieniająca Uchwałę w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w gminie Zielonki na rok 
szkolny 2021/2022
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław 
Golanko, Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, 
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Anna Leginowicz, Krzysztof Lepiarczyk, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr 
Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Lucyna Zielińska, Marta 
Żylska
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr XXXVIII/25/2022)

4) uchwała w sprawie przekształcenia Szkoły Podstawowej im. Józefa Piłsudskiego w Woli 
Zacha-riaszowskiej poprzez zmianę obwodu szkoły;

Przewodniczący M. Golanko: jednogłośnie pozytywna opinia Komisji   Oświaty i Polityki Społecznej   -   
5 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”.
Wójt omówił projekt uchwały. Nie było pytań ani uwag do projektu uchwały.
Przewodniczący M. Golanko poddał pod głosowanie projekt uchwały
Głosowano w sprawie:
przekształcenia Szkoły Podstawowej im. Józefa Piłsudskiego w Woli Zachariaszowskiej poprzez 
zmianę obwodu szkoły
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław 
Golanko, Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, 
Anna Leginowicz, Krzysztof Lepiarczyk, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr 
Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Lucyna Zielińska, Marta 
Żylska
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzyma  ła nr XXXVIII/26/2022)  

5) uchwała w sprawie przekształcenia Szkoły Podstawowej im. Jerzego Kukuczki w Korzkwi
z siedzibą w Przybysławicach, wchodzącej w skład Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Przy-
bysławicach, poprzez zmianę obwodu szkoły;

Przewodniczący M. Golanko: jednogłośnie pozytywna opinia Komisji   Oświaty i Polityki Społecznej   -  
5 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”.
Nie było pytań ani uwag do projektu uchwały.
Przewodniczący M. Golanko poddał pod głosowanie projekt uchwały
Głosowano w sprawie:
przekształcenia Szkoły Podstawowej im. Jerzego Kukuczki w Korzkwi z siedzibą w 
Przybysławicach, wchodzącej w skład Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Przybysławicach, 
poprzez zmianę obwodu szkoły
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław 
Golanko, Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, 
Anna Leginowicz, Krzysztof Lepiarczyk, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr 
Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Lucyna Zielińska, Marta 
Żylska
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr XXXVIII/27/2022)

6)  uchwała  w  sprawie  wspólnej  realizacji  i  finansowania  zadań  z  zakresu  bieżącego
utrzymania  cieków naturalnych  i  urządzeń wodnych  realizowanych  dla  ochrony  przeciw-
powodziowej na terenie gminy Zielonki;
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Przewodniczący M. Golanko: jednogłośnie pozytywna opinia Komisji    Budżetowej    - 5 głosów „za”,  
0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”, jednogłośnie pozytywna opinia Komisji   Ochrony  
Środowiska, Niskiej Emisji i Odpadów    - 4 głosy „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących  
się”
Wójt omówił projekt uchwały. Nie było pytań ani uwag do projektu uchwały.
Przewodniczący M. Golanko poddał pod głosowanie projekt uchwały
Głosowano w sprawie:
wspólnej realizacji i finansowania zadań z zakresu bieżącego utrzymania cieków naturalnych i 
urządzeń wodnych realizowanych dla ochrony przeciwpowodziowej na terenie gminy Zielonki
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław 
Golanko, Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, 
Anna Leginowicz, Krzysztof Lepiarczyk, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr 
Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Lucyna Zielińska, Marta 
Żylska
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr XXXVIII/28/2022)

7)  uchwała  w  sprawie  ustalenia  wysokości  ekwiwalentu  pieniężnego  dla  członków
Ochotniczych  Straży  Pożarnych  z  terenu  gminy  Zielonki  biorących  udział  w  działaniu
ratowniczym, akcji ratowniczej, szkoleniu lub ćwiczeniu;

Przewodniczący M. Golanko: jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Budżetowej - 5 głosów „za”, 0 
głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”, jednogłośnie pozytywna opinia Komisji   Ochrony   
Środowiska, Niskiej Emisji i Odpadów    - 4 głosy „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących   
się”
Wójt omówił projekt uchwały. Nie było pytań ani uwag do projektu uchwały.
Przewodniczący M. Golanko poddał pod głosowanie projekt uchwały
Głosowano w sprawie:
ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków Ochotniczych Straży Pożarnych z te-
renu gminy Zielonki biorących udział w działaniu ratowniczym, akcji ratowniczej, szkoleniu lub ćwi-
czeniu
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław 
Golanko, Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, 
Anna Leginowicz, Krzysztof Lepiarczyk, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr 
Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Lucyna Zielińska, Marta 
Żylska
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr XXXVIII/29/2022)

8) uchwała w sprawie upoważnienia Dyrektora Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Zie-
lonkach do załatwiania indywidualnych spraw z zakresu świadczeń pieniężnych dla podmio-
tów zapewniających zakwaterowanie i wyżywienie obywatelom Ukrainy.

Przewodniczący M. Golanko: jednogłośnie pozytywna opinia Komisji   Kultury, Sportu i Spraw Regu-  
laminowych     - 5 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”.  
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Wójt omówił projekt uchwały. Nie było pytań ani uwag do projektu uchwały.
Przewodniczący M. Golanko poddał pod głosowanie projekt uchwały
Głosowano w sprawie:
upoważnienia Dyrektora Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Zielonkach do załatwiania 
indywidualnych spraw z zakresu świadczeń pieniężnych dla podmiotów zapewniających 
zakwaterowanie i wyżywienie obywatelom Ukrainy
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław 
Golanko, Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, 
Anna Leginowicz, Krzysztof Lepiarczyk, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr 
Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Lucyna Zielińska, Marta 
Żylska
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr XXXVIII/30/2022)

Ad 7. Informacja Wójta Gminy Zielonki z działalności w okresie międzysesyjnym od 31 marca
2022 roku do 28 kwietnia 2022 roku.
1. 1  kwietnia  br.  uczestniczyłem  w  wizji  lokalnej  przeprowadzanej  przez  Powiatowego

Inspektoratu  Nadzoru  Budowlanego  w związku  ze złym stanem technicznym muru na  ul.
Turystycznej w Dziekanowicach - na terenie po byłym PGR. 

2. 1 kwietnia br. przeprowadziłem wewnętrzne spotkanie z pracownikami Urzędu dot. budowy
budynków garażowych na terenie PUK. 

3. 1 kwietnia br. odbyłem spotkanie z Dyrektorem Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody
Polskie  -  Zarządu  Zlewni  w  Krakowie  Panią  Katarzyną Biegun.  Tematem  spotkania  była
budowa suchego zbiornika na cieku wodnym Sudoł Dominikański w Węgrzcach.

4. 4 kwietnia br. przeprowadziłem wewnętrzne spotkanie z Dyrektorem Zespołu Szkolno-Przed-
szkolnego w Przybysławicach Panią Reginą Styn.

5. 4 kwietnia  br. uczestniczyłem w nagraniu promocyjnego programu telewizyjnego o Gminie
Zielonki pt.: „Czym gmina bogata?”. Program został zrealizowany przez TVP3 Kraków, a jego
emisja miała miejsce 21 kwietnia br.

6. 4 kwietnia  br.  ogłosiłem konkurs na stanowisko dyrektora Szkoły  Podstawowej  im. Józefa
Piłsudskiego  w  Woli  Zachariaszowskiej  oraz  konkurs  na  stanowisko  dyrektora  Zespołu
Szkolno-Przedszkolnego w Przybysławicach.

7. 5 kwietnia  br.  uczestniczyłem we wstępnych konsultacjach rynkowych z przedstawicielami
Przedsiębiorstwa Wielobranżowego „MIKI” z Krakowa. Konsultacje dotyczyły odbierania i za-
gospodarowania odpadów komunalnych z terenu Gminy Zielonki.

8. 5 kwietnia  br.  przeprowadziłem wewnętrzne spotkanie  z  Kierownikiem Referatu Inwestycji
Sieciowych Panem Radosławem Małyszem oraz Prezesem PUK Panem Łukaszem Rudzkim.
Tematem spotkania  były  aktualnie  prowadzone  inwestycje  wodno-kanalizacyjne  w Gminie
Zielonki.

9. 5 kwietnia br. uczestniczyłem w zebraniu wiejskim sołectwa Osiedle Łokietka.
10. 5 kwietnia br. ogłoszono dwa konkursy ofert dla podmiotów, które mogą ubiegać się o do-

finansowanie  zadań  w  ramach  ustawy  o  pożytku  publicznym  i  wolontariacie.  W  ramach
przedmiotowego działania ogłoszono konkurs ofert pn. „Dofinansowanie wkładu własnego do
projektów  finansowanych  ze  źródeł  pozagminnych  –  edycja  2022”  oraz  konkurs  ofert  na
realizację  zadań  publicznych  Gminy  Zielonki  z  zakresu  ekologii  i  ochrony  zwierząt  oraz
ochrony  dziedzictwa  przyrodniczego  oraz  z  zakresu  działalności  na  rzecz  integracji
cudzoziemców

11. 7 kwietnia br. wziąłem udział w wielkanocnym spotkaniu z mieszkańcami Sołectwa Zielonki.
Organizatorem spotkania byli przedstawiciele Izby Regionalnej w Zielonkach.

12. 7 kwietnia  br.  przeprowadziłem robocze spotkanie  podczas którego,  omawiano  koncepcję
projektu budynku Biblioteki i Izby Regionalnej w Zielonkach, w którym mają znaleźć się także
gabinety dla lekarzy rodzinnych. W spotkaniu uczestniczyły projektantki inwestycji, pracownicy
Urzędu  oraz  zaproszono  na  nie  lekarzy  rodzinnych,  którzy  prowadzą  swoje  gabinety  w
Zielonkach.

13. 8 kwietnia br.  brałem udział w VII posiedzeniu Komitetu Sterującego Metropolii Krakowskiej
dot.  zintegrowanego  publicznego  transportu  zbiorowego.  Podczas  spotkania  dyskutowano
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m.in. nt. harmonogramu oraz wdrażania kolejnych kroków prowadzących do  wprowadzenia
integracji taryfowo-biletowej w publicznym transporcie zbiorowym oraz założeń i wniesionych
uwag do projektu uchwały ws. zasad finansowania publicznego transportu zbiorowego.

14. 8  kwietnia  br.  odebrane  zostały  prace  remontowe  przeprowadzone  wewnątrz  budynku
Centrum Medycznego w Węgrzcach. Przebudowę i adaptację Centrum Medycznego w Węg-
rzcach wykonała firma Inare Sp. z o.o. z siedzibą w Krakowie. Przebudowa budynku została
sfinansowana z budżetu gminy Zielonki,  a koszt całej inwestycji  wraz z remontem elewacji
wyniósł 2.864.459,17 zł. 

15. 10 kwietnia br. brałem udział w gminnym Przeglądzie Pucheroków w Bibicach. Organizatorem
wydarzenia było Centrum Kultury, Promocji i Rekreacji w Zielonkach wraz z sołectwem Bibice
i Kołem Gospodyń Wiejskich w Bibicach. 

16. 11  kwietnia  br.  ogłosiłem  przetarg  na  budowę  dwóch  budynków garażowych  wraz  z  ins-
talacjami, układem drogowym i zagospodarowaniem terenu na działkach PUK. Zadanie jest
współfinansowane  ze  środków  Rządowego  Funduszu Polski  Ład:  Dofinansowanie  do  tej
inwestycji wyniesie 5.120.078 zł.

17. 11 kwietnia br. uczestniczyłem w spotkaniu wielkanocnym z Radnymi i Sołtysami z Gminy
Zielonki. Spotkanie zostało zorganizowane w Centrum Integracji Społecznej w Zielonkach.

18. 12 kwietnia  br.  uczestniczyłem w świątecznym spotkaniu z  Dyrektorami  Szkół  i  Placówek
Oświatowych z terenu Gminy Zielonki. 

19. 12  kwietnia  br.  uczestniczyłem  w  tradycyjnym  spotkaniu  wielkanocnym  dla  starszych,
samotnych mieszkańców Gminy Zielonki  oraz podopiecznych Gminnego Ośrodka Pomocy
Społecznej  w  Zielonkach.  Spotkanie  zostało  zorganizowane  we  współpracy  z  Centrum
Kultury, Promocji i Rekreacji w Zielonkach  oraz Biblioteką Publiczną w Zielonkach. 

20. 19 kwietnia br. przeprowadziłem spotkanie z Sołtysem Januszowic Panią Martą Sadzik, na
którym omówiono bieżące sprawy Sołectwa.

21. 21 kwietnia br.  ogłosiłem przetarg na  dostawę wraz z montażem mebli  oraz wyposażenia
meblowego pomieszczeń w nowo wyremontowanym budynku Centrum Medycznego w Węg-
rzcach. 

22. 21 kwietnia br. ogłosiłem przetarg na przebudowę i rozbudowę drogi gminnej nr K601501 tj.
ul.  Jana  Matejki  w  Boleniu.  Zadanie  to  współfinansowane  jest  z  Rządowego  Funduszu
Rozwoju Dróg 2022. Koszt  inwestycji  wynosi  1.952.623,89 zł,  a wysokość dofinansowania
wyniesie 976.311 zł, czyli 50%.

23. 22 kwietnia br. w Zagórzycach miała miejsce gala promująca film w ramach projektu „Śladami
korony”. Projekt został zrealizowany przez Stowarzyszenie Korona Północnego Krakowa.

24. 22 kwietnia br. wziąłem udział w zebraniu wiejskim Sołectwa Węgrzce.
25. 23 kwietnia na terenie TS Węgrzce odbył się  III  EKO Piknik. Organizatorem imprezy było

Stowarzyszenie  „Koalicja  dla  Gminy  Zielonki”,  które  otrzymało  dotację  z  budżetu  Gminy
Zielonki na realizację zadania pn. „Dzień Eko Mieszkańca – III edycja” . 

26. 26 kwietnia br. wziąłem udział w posiedzeniu Nadzwyczajnego Walnego Zebrania Członków
SMK.  Podczas spotkania dyskutowano m.in. nt. propozycji  zmian we wskaźnikach projektu
Eko Team oraz nt. projektu współfinansowanego w ramach Programu Operacyjnego Infras-
truktura i Środowisko dotyczącego wsparcia w przygotowaniu SUMP tj. Planu Zrównoważonej
Mobilności  Miejskiej.  Przyjęto  wspólne  stanowisko  ws.  podtrzymania  zapisów  uchwały
antysmogowej.  Rozmawiano również nt.  aktywności  Biura SMK w zakresie wsparcia gmin
w ich działaniach związanych z kryzysem wywołanym wojną w Ukrainie.  

27. W okresie sprawozdawczym odbyłem kilkanaście spotkań z mieszkańcami Gminy Zielonki. 
INFORMACJE:
1. W celu zwiększenia komfortu obsługi petentów w Referacie Spraw Administracyjnych Urzędu

Gminy Zielonki wprowadzony został elektroniczny system zapisów. Od 1 kwietnia br. na termin
w tym referacie można zapisać się przez internet.  Zapisy elektroniczne dotyczą: nadawania
numeru PESEL oraz zameldowania i dowodów osobistych. 

2. W 2022 r. zostały przyznane stypendia i nagrody sportowe dla trenera i zawodników za wybitne
osiągnięcia sportowe w 2021 roku. Łączna kwota nagród i stypendiów przyznanych w 2022
roku to 146.950 zł. Złożono 41 wniosków o przyznanie stypendium sportowego – (wszystkie
zostały rozpatrzone pozytywnie) oraz 26 wniosków o przyznanie nagrody sportowej – z czego
24 wnioski  zostały rozpatrzone pozytywnie,  a 2 wnioski nie spełniały  wymagań określonych
uchwałą Nr IX/73/2019 Rady Gminy Zielonki z dnia 27 czerwca 2019 roku. 

3. W związku z kontynuacją remontu ul. Widokowej w Zielonkach od 25 kwietnia 2022 roku droga
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zostanie  zamknięta  dla  ruchu  drogowego  na  odcinku  od  ul.  Babilon  do  ul.  ks.  Michalika.
W związku z tym na czas budowy wprowadzone zostaną objazdy zgodnie z zatwierdzonym
projektem organizacji ruchu drogowego. Dostęp do posesji na przedmiotowym odcinku będzie
utrudniony. Nowa organizacja ruchu drogowego najprawdopodobniej obowiązywać będzie do
31.08.2022 r. 

4. Wojewódzki  Urząd  Pracy  w  Krakowie  zachęca  osoby,  które  ukończyły  50-ty  rok  życia  do
podjęcia nauki języków obcych w ramach projektu Kierunek Kariera. Warto podjąć wyzwanie
i bez względu na wiek rozpocząć naukę języków obcych, zwłaszcza,  że w ramach projektu
można skorzystać z dofinansowania do 85% kosztów usługi. Szczegółowe informacje dostępne
są na stronie www.kierunek.pociagdokariery.pl

5. Instytut  Turystyki  w  Krakowie  zaprasza  do  udziału  w  projekcie  pn.  „Siła  kompetencji”
realizowanego w ramach Podziałania 8.4.2 Adaptacja do zmian,  współfinansowanego w ra-
mach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Małopolskiego na lata 2014-2020.
Projekt realizowany jest w okresie od 15.02.2021-31.12.2022. W projekcie oferowane są m.in.:
dotacje  na  rozpoczęcie  działalności  gospodarczej,  szkolenia  zawodowe,  płatne  staże  oraz
doradztwo zawodowe. Uczestnictwo w projekcie jest bezpłatne.

6. Rządowe Centrum Bezpieczeństwa opublikowało poradnik „Bądź gotowy – poradnik na czas
kryzysu i wojny”. W poradniku w prosty sposób RCB wyjaśnia, jak przygotować się do sytuacji
kryzysowej.  Co  należy  zrobić,  by  uniknąć  zagrożenia  i  jak  się  zachować  podczas  jego
wystąpienia. Co oznaczają np. wyjące syreny, jak się alarm ogłasza i odwołuje. Link do porad-
nika dostępny jest na stronie internetowej www.zielonki.pl

7. Od 5 marca do 26 listopada br. w każdą sobotę w godzinach 10.00–18.00 działać będą Punkty
Selektywnego Zbierania Odpadów Komunalnych. Punkty są zlokalizowane: w Węgrzcach przy
ul. B5 na terenie przy boisku sportowym i w Zielonkach przy ul. Krakowskie Przedmieście na
granicy    z Trojanowicami  (obok sklepu Lewiatan).  Aby oddać odpady w Punkcie  PSZOK
należy mieć ze sobą kartę do Punktów Selektywnego Zbierania Odpadów Komunalnych, która
jest potwierdzeniem wnoszenia opłaty za śmieci w naszej gminie.

Podjęto zarządzenia:
1. ZARZĄDZENIE NR 55/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 31 MARCA 2022 ROKU

w sprawie: zmiany zarządzenia dotyczącego wykonania uchwały budżetowej Gminy Zielonki
na rok 2022,  zmiany planu  finansowego Urzędu Gminy Zielonki  na rok  2022,  w związku
z Uchwałą Nr XXXVII/21/2022 Rady Gminy Zielonki z dnia 31 marca 2022 roku.

2. ZARZĄDZENIE NR 56/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 31 MARCA 2022 ROKU
w sprawie zmiany budżetu Gminy Zielonki na 2022 rok.

3. ZARZĄDZENIE NR 57/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 31 MARCA 2022 ROKU
w sprawie: zmiany zarządzenia dotyczącego wykonania uchwały budżetowej Gminy Zielonki
na rok 2022,  zmiany planu  finansowego Urzędu Gminy Zielonki  na rok  2022,  w związku
z Zarządzeniem Nr 56/2022 Wójta Gminy Zielonki z dnia 31 marca 2022 roku.

4. ZARZĄDZENIE NR 58/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 31 MARCA 2022 ROKU
w sprawie: zmiany zarządzenia dotyczącego wykonania uchwały budżetowej Gminy Zielonki
na rok 2022 w związku z decyzjami kierowników jednostek organizacyjnych Gminy. 

5. ZARZĄDZENIE NR 59/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 31 MARCA 2022 ROKU
w  sprawie  zatwierdzenia  arkuszy  organizacyjnych  pracy  szkół,  dla  których  organem
prowadzącym jest gmina Zielonki, na rok szkolny 2021/2022.

6. ZARZĄDZENIE NR 60/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 31 MARCA 2022 ROKU
w  sprawie  zatwierdzenia  arkuszy  organizacyjnych  pracy  szkół,  dla  których  organem
prowadzącym jest gmina Zielonki, na rok szkolny 2021/2022. 

7. ZARZĄDZENIE NR 61/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 31 MARCA 2022 ROKU
w  sprawie  zatwierdzenia  arkuszy  organizacyjnych  pracy  szkół,  dla  których  organem
prowadzącym jest gmina Zielonki, na rok szkolny 2021/2022. 

8. ZARZĄDZENIE NR 62/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 1 KWIETNIA 2022 ROKU
w sprawie ogłoszenia konkursu na stanowisko Dyrektora Zespołu Szkolno-Przedszkolnego
w Przybysławicach,  w  skład  którego  wchodzą  Szkoła  Podstawowa  im.  Jerzego  Kukuczki
w Korzkwi z siedzibą w Przybysławicach i Przedszkole Publiczne w Przybysławicach. 

9. ZARZĄDZENIE NR 63/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 1 KWIETNIA 2022 ROKU
w sprawie  ogłoszenia  konkursu na  stanowisko  Dyrektora  Szkoły  Podstawowej  im.  Józefa
Piłsudskiego w Woli Zachariaszowskiej. 

10. ZARZĄDZENIE NR 64/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 1 KWIETNIA 2022 ROKU
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w sprawie nabycia przez Gminę Zielonki nieruchomości położonej w obrębie Owczary, gmina
Zielonki, składającej się z działki ewidencyjnej nr 527/16. 

11. ZARZĄDZENIE NR 65/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 4 KWIETNIA 2022 ROKU
w sprawie ogłoszenia wykazu nieruchomości komunalnej Gminy Zielonki przeznaczonej do
sprzedaży  w  trybie  przetargu  ustnego  ograniczonego,  na  poprawę  warunków  zagos-
odarowania nieruchomości przyległej. 

12. ZARZĄDZENIE NR 66/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 4 KWIETNIA 2022 ROKU
w sprawie ogłoszenia wykazu nieruchomości komunalnej Gminy Zielonki, położonej w obrębie
Brzozówka, przeznaczonej do dzierżawy. 

13. ZARZĄDZENIE NR 67/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 4 KWIETNIA 2022 ROKU
w  sprawie  ogłoszenia  otwartego  konkursu  ofert  na  realizację  zadań  publicznych  Gminy
Zielonki  pn.  "Dofinansowanie  wkładu  własnego  do  projektów  finansowanych  ze  źródeł
pozagminnych – edycja 2022". 

14. ZARZĄDZENIE NR 68/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 4 KWIETNIA 2022 ROKU
w  sprawie  ogłoszenia  otwartego  konkursu  ofert  na  realizację  zadań  publicznych  Gminy
Zielonki z zakresu ekologii i ochrony zwierząt oraz ochrony dziedzictwa przyrodniczego oraz
z zakresu działalności na rzecz integracji cudzoziemców.

15. ZARZĄDZENIE NR 69/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 4 KWIETNIA 2022 ROKU
w  sprawie  zatwierdzenia  arkuszy  organizacyjnych  pracy  szkół,  dla  których  organem
prowadzącym jest gmina Zielonki, na rok szkolny 2021/2022. 

16. ZARZĄDZENIE NR 70/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 4 KWIETNIA 2022 ROKU
w sprawie zmiany budżetu Gminy Zielonki na 2022 rok. 

17. ZARZĄDZENIE NR 71/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 4 KWIETNIA 2022 ROKU
w sprawie: zmiany zarządzenia dotyczącego wykonania uchwały budżetowej Gminy Zielonki
na rok 2022,  zmiany planu  finansowego Urzędu Gminy Zielonki  na rok  2022,  w związku
z Zarządzeniem Nr 70/2022 Wójta Gminy Zielonki z dnia 4 kwietnia 2022 roku. 

18. ZARZĄDZENIE NR 72/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 6 KWIETNIA 2022 ROKU
w  sprawie  zatwierdzenia  arkuszy  organizacyjnych  pracy  szkół,  dla  których  organem
prowadzącym jest gmina Zielonki, na rok szkolny 2021/2022 

19. ZARZĄDZENIE NR 73/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 14 KWIETNIA 2022 ROKU
w  sprawie  zatwierdzenia  arkuszy  organizacyjnych  pracy  szkół,  dla  których  organem
prowadzącym jest gmina Zielonki, na rok szkolny 2021/2022.

20. ZARZĄDZENIE NR 74/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 15 KWIETNIA 2022 roku
w sprawie zmiany budżetu gminy zielonki na 2022 rok.

21. ZARZĄDZENIE NR 75/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 15 KWIETNIA 2022 ROKU
w sprawie: zmiany zarządzenia dotyczącego wykonania uchwały budżetowej gminy zielonki
na  rok  2022,  zmiany  planu  finansowego  urzędu  gminy  zielonki  na  rok  2022,  w  związku
z zarządzeniem nr 74/2022 wójta gminy zielonki z dnia 15 kwietnia 2022 roku.

22. ZARZĄDZENIE NR 76/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 20 KWIETNIA 2022 ROKU
w  sprawie:  desygnowania  przedstawicieli  organu  prowadzącego  do  składu  osobowego
Komisji  Konkursowej do ogłoszonego konkursu na stanowisko Dyrektora Zespołu Szkolno-
Przedszkolnego  w  Przybysławicach,  w  skład  którego  wchodzą  Szkoła  Podstawowa  im.
Jerzego  Kukuczki  w  Korzkwi  z  siedzibą  w  Przybysławicach  i  Przedszkole  Publiczne
w Przybysławicach.

23. ZARZĄDZENIE NR 77/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 20 KWIETNIA 2022 ROKU
w  sprawie:  desygnowania  przedstawicieli  organu  prowadzącego  do  składu  osobowego
Komisji Konkursowej do ogłoszonego konkursu na stanowisko Dyrektora Szkoły Podstawowej
im. Józefa Piłsudskiego w Woli Zachariaszowskiej.

24. ZARZĄDZENIE NR 78/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 21 KWIETNIA 2022 ROKU
w sprawie zmiany budżetu Gminy Zielonki na 2022 rok

25. ZARZĄDZENIE NR 79/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 21 KWIETNIA 2022 ROKU
w sprawie: zmiany zarządzenia dotyczącego wykonania uchwały budżetowej gminy zielonki
na rok  2022,  zmiany  planu  finansowego  urzędu  gminy  zielonki  na  rok  2022,  w  związku
z zarządzeniem nr 78/2022 wójta gminy zielonki z dnia 21 kwietnia 2022 roku

26. ZARZĄDZENIE NR 80/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 22 KWIETNIA 2022 ROKU
w sprawie powołania komisji konkursowej do ogłoszonego konkursu na stanowisko Dyrektora
Zespołu  Szkolno-Przedszkolnego  w  Przybysławicach,  w  skład  którego  wchodzą  Szkoła
Podstawowa im. Jerzego Kukuczki w Korzkwi z siedzibą w Przybysławicach i Przedszkole
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Publiczne w Przybysławicach.
27. ZARZĄDZENIE NR 81/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 22 KWIETNIA 2022 ROKU

w sprawie powołania komisji konkursowej do ogłoszonego konkursu na stanowisko Dyrektora
Szkoły Podstawowej im. Józefa Piłsudskiego w Woli Zachariaszowskiej.

28. ZARZĄDZENIE NR 82/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 25 KWIETNIA 2022 ROKU
w sprawie przekazania mienia komunalnego Gminy Zielonki Sołectwu Osiedle Łokietka. 

29. ZARZĄDZENIE NR 83/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 26 KWIETNIA 2022 ROKU
w sprawie  nabycia  na  rzecz  mienia  komunalnego  Gminy  Zielonki  działki  ewidencyjnej  nr
1107/15 obręb Bibice, gmina Zielonki oraz ustanowienia służebności gruntowej biegnącej po
nieruchomości komunalnej stanowiącej działkę ewidencyjną nr 808/223 obręb Bibice, gmina
Zielonki. 

30. ZARZĄDZENIE NR 84/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 26 KWIETNIA 2022 ROKU
w sprawie  nabycia  przez  Gminę  Zielonki  nieruchomości  położonej  w  obrębie  Brzozówka,
gmina Zielonki, składającej się z działki ewidencyjnej nr 62/8.

Obrady prowadzi wiceprzewodniczący K. Olawski.
Pytania radnych do sprawozdania:
Radna R. Toft pogratulowała wydarzenia organizatorom Eko Pikniku. Następnie zapytała, czy jest
możliwość zatrudnienia Ukraińców w szkołach w charakterze  nauczycieli  przedszkolnych i szkol-
nych.  Wójt poinformował,  że  dyrektorzy  szkół  zatrudniali  nauczycieli  do  6  oddziałów  przygo-
towawczych  w charakterze pomocy nauczyciela  w świetle  przepisów Kodeksu  pracy,  nie  Karty
nauczyciela. Można składać oferty do dyrektorów szkół i przedszkoli.  Radna J. Kwaśny zapytała
o ogłoszony konkurs na dyrektorów szkół, czy w komisji konkursowej będą zasiadać przedstawiciele
rady rodziców.  Wójt potwierdził informację, dodał że dodatkowo będą przedstawiciele kuratorium,
związków  zawodowych  i  urzędu gminy.  Dyrektor  GZEAS  A.  Soblik uzupełniła  informację,  że
w komisji konkursowej zasiada po dwóch przedstawicieli rady rodziców i rady pedagogicznej. Wójt
dodał, że na każdą ze szkół przypada po dwie oferty kandydatów. Wiceprzewodnicząca M. Gadzik-
Wójcik zapytała  o  projekt  obiektu  Biblioteki  w  Zielonkach,  na  jakim  etapie  projektowania  się
znajduje, czy zaopiniowały go już osoby, jednostki, które będą go użytkowywać. Wójt powiedział, że
projekt znajduje się nadal na etapie koncepcji,  pojawiły się wątpliwości,  dyskutowane  są kwestie
związane  z  uwarunkowaniami  planu  zagospodarowania  przestrzennego  gminy  i  miejsc  parkin-
gowych.  Wystosowane  zostało  pismo  ponaglające  do  projektantów  w  tej  sprawie.  Natomiast
badania geologiczne zostały przeprowadzone z wynikiem pozytywnym dla tego miejsca.  Kierownik
Ref. Budownictwa i Urbanistyki B. Lipień-Łysek powiedziała, że odpowiedź projektantów powinna
wpłynąć  najdalej  po  długim  weekendzie  majowym.  Dodała,  że  w  obecnej  koncepcji  występuje
niezgodność z planem zagospodarowania przestrzennego, za duża liczba kondygnacji jest zapla-
nowana i  budynek przekracza zapisy planu,  brakuje  bilansu terenu potwierdzającego zgodność
z planem miejscowym. Wójt uzupełnił, że w otrzymanych przekrojach uwidocznił się problem w auli,
publiczność nie widzi sceny w sposób właściwy. Radny K. Krzyworzeka powiedział, że widzi szansę
na uzyskanie finansowania tego przedsięwzięcia z nowej perspektywy finansowej, planowane są b.
duże środki m.in. na ochronę środowiska, reaktywację terenów zdegradowanych przemysłowo. Wójt
poinformował,  że  o  ile  w  poprzedniej  perspektywie  finansowej  gmina  mogła  uzyskać  1  zł  na
1 mieszkańca, to aktualnie wydaje się że będzie to 45 groszy na 1 mieszkańca. Powiedział, że na
lata 2022-2027 gmina może liczyć na 7-9 mln zł ze środków kontraktu wojewódzkiego. Natomiast
szacuje że inwestycja pochłonie 25-30 mln zł biorąc pod uwagę metraż obiektu.
Ad 8. Sprawy bieżące i wolne wnioski radnych.
Przewodniczący M. Golanko przejął prowadzenie obrad i przekazał komunikaty; do końca kwietnia
br. radni składają przewodniczącemu radzie oświadczenie majątkowe wg stanu na 31.12.2021 r.,
wpłynęło do rady „Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny za rok 2021 oraz
potrzeby związane z realizacją zadań na rok 2022”, Regionalna Izba Obrachunkowa pozytywnie
zaopiniowała wykonanie budżetu Gminy Zielonki za rok 2021, wójt zwrócił się o wytypowanie osoby
do  Komisji  Konkursowej,  skierowane  pismo  zostało  do  Komisji  Kultury,  Sportu  i  Spraw  Regu-
laminowych,  w  sprawie  wniosku  o  ustanowienie  pomnika  przyrody  wyznaczona  została  wizja
terenowa ws ustalenia lokalizacji drzewa gatunku topola. Wójt udzielił odpowiedzi radnemu P. Pod-
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leśnemu na pytanie o kwotę 506 tys. zł przeznaczoną na obiekt rekreacyjny. Kwota związana jest
z wyposażeniem obiektu w miejscowości Garliczka. Przedmiotowa informacja znajduje się w pro-
jekcie  budżetu  na rok  2022,  natomiast  została  dodana kwota  150 tys.  zł  na  poprzedniej  sesji.
Skarbnik  A.  Adamczuk przedstawiła  szczegółowo  zakres  wydatkowania  kwoty  506.679  zł
zaplanowanej  w  rozdziale  92695,  na  którą  składa  się  m.in.  zagospodarowanie  terenów komu-
nalnych na cele sportu i rekreacji w Garliczce wspomniane 150 tys. zł, 95 tys. zł wykonanie alejek
w m. Garlica Murowana, 150 tys. zł na zagospodarowanie terenów komunalnych gminy na cele
sportu i rekreacji w ramach dofinansowania Lokalnej Grupy Działania, 30 tys. zł przeznaczone na
cele  rekreacyjno-sportowe,  plac  zabaw,  wykonanie  oświetlenia  na  ul.  Na  Piaski  w  Zielonkach,
34.950 zł środków sołeckich sołectwa Bibice na cele sportu i rekreacji związane z placami zabaw,
11.890 zł środków sołeckich Sołectwa Bosutów-Boleń, 34.839 zł środki sołeckie Sołectwa Garlica
Murowana  na  wykonanie  alejek.   Wójt sprostował,  że  chodziło  o  Garlice  Duchowną  i  Garlicę
Murowaną. Wniosek LGD obejmuje rozbudowę, dalszą realizację terenu w Grębynicach, Bibicach
i Dziekanowicach.  Kierownik B. Lipień-Łysek uzupełniła, że w Dziekanowicach to jest plac zabaw
koło majątku, na którym znajdują się wyłącznie zabawki, teren został przygotowany i ogrodzony.
Kwota 150 tys. zł jest wkładem własnym gminy na poziomie 40%, jak wynikało z kryteriów wniosku.
Projekt  obejmuje  trzy  zadania:  w  miejscowości  Grębynice  dokończenie  terenu  rekreacyjnego
w boisko trawiaste, piłkochwyty i oświetlenie terenu, w Bibicach modernizacja placu zabaw przy ul.
Spacerowej tj.  zakup dużej zabawki zamku, w Dziekanowicach nieduży plac zabaw wyposażony
w zabawki,  teren  został   przygotowany  i  ogrodzony.  Wójt zwrócił  uwagę na  ogromny  problem
związany z dostępnością materiałów oraz podwyżką cen. 
Radna  R.  Kosno wyraziła  podziękowania  Panu Wójtowi  w  imieniu  Stowarzyszenia  Koalicja  dla
gminy  Zielonki  za  objęcie  patronatem  „III  edycji  EKO  PIKNIK-u”  oraz  dofinansowanie  tego
przedsięwzięcia. Podziękowała również sołtysom sołectw Węgrzce, Bibice, Zielonki i Batowice za
włączenie  się  wkładem  finansowym  w  tą  inicjatywę,  radnym, który  włączyli  się  w organizację
pikniku,  przedsiębiorcom  sponsorującym  cegiełki  oraz  pracownikom  gminy,  którzy  przybliżyli
funkcjonujące w gminie programy ekologiczne i  sposoby uzyskania dofinansowania na wymianę
pieców. Radna zaprosiła na kolejną, przyszłoroczną edycję tego pikniku.
Radna  Z.  Kot poinformowała  o  uczestnictwie  w ogólnopolskiej  konferencji  seniorów  ws.  powo-
ływania rad seniorów jako narzędzia dialogu i aktywności obywatelskiej. Wyraziła uznanie i podzię-
kowania Wójtowi za możliwość powołania w gminie Zielonki przedmiotowej rady. Dodała, że w in-
nych gminach seniorzy borykają się z problem tworzenia takich rad. Wyraziła podziękowanie za
przeznaczanie środków finansowych w budżecie gminy,  które seniorzy mogą wykorzystywać na
cotygodniowe zajęcia rehabilitacyjne.
Wójt poinformował,  że  w ostatnią  sobotę  sierpnia  br.  odbędą  się  w sołectwie  Zielonki  gminne
Dożynki,  na które  zaprasza organizacje  społeczne,  stowarzyszenia  i  koła  gospodyń do przygo-
towywania się do tego wydarzenia. Poinformował, że otrzymał propozycję marszałka Województwa
Małopolskiego zorganizowania jako jednej z trzech wojewódzkich imprez dożynkowych,  którą to
propozycję wstępnie rozważa.
Radny D. Dragosz zwrócił uwagę na prędkościomierz na ul. Galicyjskiej w Zielonkach ograniczający
prędkość kierowców do 40 km/h, podczas gdy na całej długości ulicy obowiązuje prędkość 50 km/h.
Prędkościomierz znajduje się w odległości 10 metrów za znakiem drogowym, nie dając możliwości
kierowcy do wyhamowania i  pomiar  nie nadąża się  zmieniać.  Radny zasugerował  przesunięcie
znaku drogowego powyżej nieruchomości znajdujących się po prawej stronie jadąc Galicyjską do
centrum Zielonek, co naprawdę chroniłoby pieszych. Wójt powiedział, że traktuje to jako wniosek do
Zarządu Dróg  Powiatu  Krakowskiego  jako  zmianę organizacji  ruchu.  Zaproponował  rozważenie
zmiany prędkości z 40 na 50 km/h, ponieważ urządzenie zbiera pomiar z większej odległości niż
wspomniane 10 metrów.
Wiceprzewodnicząca  M.  Gadzik-Wójcik potwierdziła,  że  kierowcy  nie  są  w stanie  zmieścić  się
w czasie  z  dostosowaniem prędkości  do  znaku  ograniczającego  prędkość  do  40  km/h.  W za-
łożeniach  pomiar  miał  w  odpowiedniej  odległości  wskazywać  kierowcy  z  jaką  prędkością  się

15



porusza.  Następnie powiedziała,  że nieodzowne są nowe przejścia dla pieszych w tym rejonie,
ponieważ  stale  przybywa  osiedli.  Aktualnie  przejścia  dla  pieszych  znajdują  się  tylko  w  dwóch
miejscach:  przy  wejściu  do  parku  wiejskiego,  a  drugie  dużo  wyżej  pomiędzy  przystankami  na
Marszowcu. Na koniec powiedziała, że zaobserwowała iż w ciągu 7-10 dni po sesji rady gminy, na
którym gościł dyrektor J. Gryga z ZDPK odnotowała pozimowe uprzątnięcie ulicy Galicyjskiej i chod-
nika, o które wnioskowała, więc jeśli było to z jego inicjatywy to składa na jego ręce podziękowania. 
Radna M. Listoś zabrała głos jako sołtys sołectwa Węgrzce, wyraziła podziękowania dla radnego
P. Podleśnego za jego aktywność na sołeckim portalu „Nasze Węgrzce” związanej z kałużą na ul.
Stary Trakt.  Liczy,  że  za słowem pójdą czyny i  wstawi  się  za  zrobieniem kanalizacji  opadowej
w tamtym rejonie. Zwróciła się do radnego by jednocześnie nie wprowadzał mieszkańców w błąd,
że sołtys dysponuje olbrzymim budżetem sołeckim i może sfinansować naprawę, ponieważ jest on
ściśle  zaprojektowany  na  określone  wydatki.  Liczy,  że  za  komentarzami  pójdą  czyny  na  rzecz
rozwiązania problemu.
Radny  K.  Gaweł wyraził  aprobatę  dla  pomysłu  Wójta  na  zakup  4  urządzeń  usg  do  ośrodków
zdrowia  w gminie  z  wygranej  konkursie  w kwocie  milion  złotych.  Zapytał  o  stanowisko  lekarzy
rodzinnych z Zielonek nt. koncepcji nowego ośrodka zdrowia. Wójt powiedział, że lekarze obawiają
się wygórowanego czynszu, są zainteresowani połową powierzchni zaplanowanej na 5 gabinetów
lekarskich  tj.  90m2,  jaką  aktualnie  dysponują.  Uważa,  że  należy  perspektywicznie  planować
odpowiednie warunki dla mieszkańców. Wymogi sanepidu się zmieniają i należy się dostosowywać.
Dodał, że cena urządzenia usg waha się w granicach 160-180 tys. zł i w zależności od pozostałych
kosztów wyposażenia, może okazać się, że nie będą zakupione 4, tylko 3  urządzenia.
Radny  D.  Dragosz wyraził  poparcie  do  podejścia  Pana  Wójta  w  planowaniu  nowego  budynku
komunalnego, w  przyszłości niewykluczone, że lekarze mogą być zainteresowani zwiększeniem
przestrzeni.  Natomiast  budynek  komunalny  powinien  wyprzedzać  potrzeby  użytkowników,  lepiej
zaplanować  większą  przestrzeń,  niż  miałoby  jej  zabraknąć.  Wójt podsumował,  że  przychodnia
obejmuje leczeniem połowę populacji  w tym okręgu, tj. ok 7 tys. mieszkańców Zielonek, Jeśli wziąć
pod uwagę sołectwa Pękowice, Trojanowice, Garlica Murowana to populacja zwiększa się do ponad
10 tys. osób. Stwierdził, że musi myśleć perspektywicznie. Podsumował, że w bieżącej kadencji nie
rozpocznie się budowa budynku ze względu na ogrom wydatków, stąd lepiej jest poświęcić więcej
czasu na jego dobre zaprojektowanie.
Radny P. Podleśny zwrócił uwagę, że nie będą to identyczne aparaty usg, gdyż każda specjalizacja
wymaga  odmiennej  głowicy,  na  którą  składa  się  aż  30%  ceny.  Bowiem  inne  są  głowice  dla
ginekologa, inna dla pediatry, jeszcze inne do chorób wewnętrznych. Zwraca na to uwagę, aby nie
okazało się, że mieszkanki gminy pozbawione zostaną usg ginekologicznego.  Wójt powiedział, że
kwestia ta będzie konsultowana z lekarzami. Kierownik B. Lipień-Lysek powiedziała, że przepisy
w  zakresie  zamówień  publicznych  obligują  gminę  do  przeprowadzenia  konsultacji  przed
ogłoszeniem  przetargu  na  konkretny  sprzęt.  Zaproszone  zostaną  firmy  medyczne  i  przekon-
ultowany zostanie z nimi cały zakres zamówienia. 
Wiceprzewodniczący  K.  Olawski zabrał  głos  jako  sołtys  sołectwa  Osiedle  Łokietka,  informując
o zwołaniu zebrania wiejskiego w nowym budynku sołeckim, w którym wzięli udział zarówna wójt,
jak i przewodniczący rady gminy, na ręce których, w imieniu mieszkańców, złożył podziękowania dla
rady za uchwalenie środków na budowę tego budynku w grudniu 2019 r. Inwestycja nie jest jeszcze
sfinalizowana,  tereny  rekreacyjne  nie  są  jeszcze  udostępniane,  ale  w  budynku  można  było
zorganizować zebranie. Podziękował raz jeszcze radnym za głosowania, które umożliwiły zreali-
zowanie tej inwestycji. 
Radny K. Gaweł zapytał, kiedy plac zabaw na Osiedlu Łokietka zostanie otwarty.  Wójt powiedział,
że plac zabaw jest zamknięty z uwagi na fakt, że wykonawca przekazując inwestycję w grudniu nie
miał możliwości zasiać trawy, stąd ten zakres prac został przesunięty na I półrocze 2022 r. do czasu
zawiązania się trawnika. Zakłada optymistycznie, że plac zabaw będzie dostępny dla dzieci przed
ich świętem 1 czerwca br. 
Ad 9. Zamknięcie sesji.
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Ze względu na wyczerpanie porządku obrad przewodniczący M. Golanko podziękował wszystkim za
udział w posiedzeniu i zamknął XXXVIII sesję zwyczajną Rady Gminy Zielonki w kadencji 2018-
2023. Na tym protokół zakończono.

Protokolant Przewodniczący obrad

Wykaz załączników:
1. nr 1 lista obecności radnych;
2. nr 2 lista obecności sołtysów;
3. nr 3 lista obecności pracowników urzędu i jednostek;
4. nr 4 lista obecności gości;
5. nr  5  Informacja  Komendanta  Komisariatu  Policji  w  Zielonkach  o  stanie  porządku  i

bezpieczeństwa publicznego w rejonie służbowym Komisariatu za 2021 rok.
6. nr 6 podjęte uchwały.

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 
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